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6 mei 2019, Mondelinge vragen 

 

Afvoerpijp op monumentaal pand in Zwolle 

Met grote verbazing heeft de fractie van het CDA de berichtgeving in de Stentor gelezen over de 

enorme afvoerpijp op het pand van Jonnie en Thérèse Boer. Uit het artikel blijkt dat de afvoerpijp 

zonder vergunning is geplaatst maar voorlopig toch mag blijven zitten. De afvoerpijp steekt ver 

boven de daken uit. Het beschermd stadsgezicht wordt op deze manier geschaad. De 

monumentencommissie het Oversticht heeft een aantal maanden geleden goedkeuring gegeven aan 

de grondige verbouwing van het pand van Boer, echter zat hier niet de aanvraag voor de afvoerpijp 

bij. De gemeente gaat op 14 mei in gesprek met de ondernemer. Dit brengt de fractie van het CDA 

dan ook tot de volgende vragen: 

1. Is de gemeente voorafgaand aan het plaatsen van de afvoerpijp op de hoogte gebracht ? 

De fractie van het CDA vindt het belangrijk dat zaken als deze snel opgepakt en besproken worden. 

Dit om mogelijke onrust en problemen te voorkomen. Voor het CDA is het dan ook moeilijk te 

begrijpen dat er pas op 14 mei een gesprek plaatsvindt tussen de gemeente en de ondernemer. 

2. Wat is de reden dat er pas na 2 weken gesproken wordt met betrokkenen en niet direct?  

De vergunning voor de afvoerpijp, waarbij de afvoerpijp zowel zorgt voor een technisch goede afvoer 

als een esthetisch verantwoorde geurafvoer, ontbreekt. Dit terwijl juist deze vergunning een 

intrinsiek onderdeel is van de vergunningsverlening. 

3. Op basis waarvan heeft de gemeente dan toch toestemming gegeven voor de opening van 

Brass Boer?   

4. Wat is de reden voor het verlengen van de beslistermijn met betrekking tot de aanvraag voor 

de omgevingsvergunning?  

5. Wanneer wordt de afvoerpijp vervangen door een acceptabele constructie?  
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